
ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia OZ v Chmeľovci, konaného dňa 17.10.2024 

 

Program:- tvorí príloha č. 1 tejto zápisnice. 

 

Prítomní: 5 poslanci OZ :  

▪ Mgr. Miloš Tivadar 

▪ Gabriel Vojtek 

▪ Ľuboslava Majerníková 

▪ Mgr. Zuzana Vojteková 

▪ Peter Muľ 

 

OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

K bodu 1: Schôdzu otvorila starostka obce Eva Partilová a privítala poslancov a hostí. 

 

K bodu 2: Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Kerestešová, za overovateľov zápisnice 

boli určení Zuzana Vojteková a Ľuboslava Majerníková. 

 

K bodu 3 : Starostka obce oboznámila poslancov s programom schôdze. Poslanci 

s programom schôdze súhlasili. 

 

K bodu 4:  V tomto bode starostka obce prečítala uznesenia z predchádzajúcej schôdze a 

následne ich zhodnotila. 

 

K bodu 5:  K prerokovaniu projektového zámeru odvodnenie Patfeld bol pozvaný 

z projektovej kancelárie pán Ing. Velebír na oboznámenie s daným projektovým zámerom, 

a taktiež boli pozvaní majitelia pozemkov, na ktorých sa dané odvodnenie plánuje 

zrealizovať. Pán Velebír bližšie vysvetlil podmienky výzvy, vybudovanie rigolu – 

odvodňovacieho kanála a vsakovania vody, vytvorenie priestoru, kde by voda vsiakovala , na 

podporu vsiakovania sa vytvárajú vsakovacie jamy – vsakovacie koše, všetko v rámci 

projektov – zadržiavanie povrchových vôd. Vlastníci sa mali vyjadriť, čí súhlasia 

s umiestnením potrubia a umiestnením vsakovacej jamy na ich pozemkoch. Budú potrebné 

súhlasy vlastníkov, resp. uzatvorenie zmlúv s dlhodobým prenájmom. Predbežne vlastníci 

vyjadrili súhlas s umiestnením, po vypracovaní štúdie vyjadria konečné stanovisko. Záver 

z prerokovania, navrhuje sa dať vypracovať štúdia. 

 

K bodu 6: V tomto bode sa preberali miestne dane a poplatky, nakoľko sa vývoz 

komunálneho odpadu bude opäť zvyšovať od roku 2025, navrhuje sa zvýšiť poplatok za 

komunálny odpad na sumu 25,- € na jednu osobu. Daň z nehnuteľnosti sa nemení. OZ 

navrhuje  do VZN prijať pokutovanie občanom, ktorí používajú verejné priestranstvá 

(parkoviská) na každodenné parkovanie. Taktiež zaviesť pri nedodržiavaní výziev na kosenie, 

pri druhej výzve uložiť už pokutu.  

 

K bodu 7: Nakoľko bolo zaznamenaných viacero sťažností na voľný pohyb psov, je potrebné 

zverejniť upozornenie na webovej stránke a vyhlásiť v miestnom rozhlase. Pán Vojtek ml. 

mal požiadavku, ak na svoje vlastné náklady uloží stĺpy a neón, či by sa mohol pripojiť na 

verejné osvetlenie. Poslanci s týmto jeho návrhom súhlasili. 

 

V diskusii už nikto nevystúpil, starostka obce poďakovala prítomným a schôdzu ukončila. 

 



 

V Chmeľovci, dňa 17.10.2024 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kerestešová     ................................   

 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. Zuzana Vojteková            ......................................... 

                                          

                                        Ľuboslava Majerníková             ......................................... 

 


